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Educational Values in Children’s Programs
Analytical Study for a Sample of Al - Jazeera Children’s Channel Programs

Abstract

The purpose of this study is to invistigate the contents and values in children’s programs of
the channel Al-Jazeera for childrens, applying the developemental content analysis
methodology on a sample of programs that have been broadcasted by the channel throughout
the week. The study concluded that the channel offered educational values that contribute to
the socialisation of children proud of their arab identity, even if they included values that are
not compatible with those of our society.

Key words: Values, educational content, programs for children, child.

Les valeurs éducatives des programmes pour les enfants
Etude analytique d’échantillon des programmes de la chaine d’Al-Jazeera pour enfants.

Résumé

L’objectif de cette étude est d’identifier de maniére analytique les contenus des valeurs
diffusés par des émissions destinées aux enfants de la chaine d’Al-Jazeera pour enfants, en-en
appliquant les étapes de la méthode d’analyse développementale du contenu sur un
échantillon des programmes diffuseé pendant une semaine. L’étude a conclu que la chaine
offre des programmes porteurs de valeurs éducatives nobles qui contribuent a la socialisation
d’un enfant fier de son identité arabe, mais ’elle transmet aussi des valeurs étrangeres
inadéquates aux valeurs de notre société.

Mots-clés: Valeurs, contenus éducatifs, programmes pour enfant, enfant.
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